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§ 80  2022.655 KS  

Svar på motion gällande stadsodling - Zlatibor Sinik (C) 

Ärendebeskrivning
Zlatibor Sinik (C) har till kommunfullmäktige den 14 december 2022 § 306, lämnat en motion 
om stadsodling.

Motionären föreslår följande:

Att samhällsbyggnadsförvaltningen får i uppdrag att snarast, till våren, färdigställa ytor till 
stadsodlingar.

Kommunfullmäktige beslutade att motionen lämnas till kommunstyrelsen för beredning.

Kommunstyrelsens arbetsutskott beslutade den 25 januari 2023 § 24, att ärendet lämnas till 
kommunledningskontoret för beredning.
 
Beredning
Kommunledningskontoret har i skrivelse den 15 maj 2023 lämnat följande yttrande:

Tekniska nämnden beslutade 13 december 2016 § 54, att anta ”Riktlinjer för stadsnära 
odling på allmän plats i Alingsås Kommun”. Riktlinjerna beskriver tillvägagångssättet för att få 
möjlighet att odla i park och naturområden, som är belägna i centrala delar av tätorten.

Kommunen vill uppmuntra stadsnära odling och har generellt en positiv inställning till att 
befintliga grönområden nyttjas för detta. En förutsättning är att verksamheten på ett påtagligt 
sätt berikar den befintliga platsen och skapar ett mervärde i form av fler upplevelser och 
höjer platsens attraktivitet. Odlingsverksamheten får inte komma i konflikt med befintliga 
aktiviteter, till exempel lek och spontanidrott och bör också vägas mot andra möjliga 
önskemål från närboende. Kommunen uppmuntrar intresserade att själva aktivt föreslå 
önskade platser, men kommunen kan också på eget initiativ föreslå lämpliga 
odlingsområden.

Idag finns det stadsodling på Östlyckan, Nolhaga, Stockslycke och på Rolfs kulle. I framtiden 
möjliggör planprogrammet för Mjörnstranden att upprätta ett område för odling i närheten av 
Sörhaga.

De i motionen föreslagna områdena, Citronen, Stockslycke och Brogården, lämpar sig väl för 
stadsodling. Alingsås kommun förfogar dock inte över stora grönytor i dessa områden. 
Alingsåshem har relativt stora gräsytor på sina bostadsområden och delar av dessa kan vara 
lämpliga för odling. Samverkan med Alingsåshem kring denna fråga behöver därför ske.

Samhällsbyggnadsförvaltningen anger att de inte har fått till sig några önskemål på 
odlingslotter eller nya etableringar, utöver de som finns idag och har därför inte analyserat 
lämpliga platser, utöver de som nämnts i motionen.
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Sammanfattningsvis bedömer kommunledningskontoret att det i dagsläget inte finns en tydlig 
efterfrågan på ytterligare ytor för stadsodling. Om boende i ett område ger uttryck för 
önskemål kring stadsodling, är inställningen från kommunen att uppmuntra till detta, samt att 
tillsammans med boende och eventuellt Alingsåshem arbeta vidare med frågan.

Beslut
Förslag till beslut i kommunfullmäktige

Motionen avslås.
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